
Beszámoló a HSHE 2009. évi munkájáról 

 

Egyesületünk 2009. évben is a törvényekkel és Alapszabályával összhangban végezte 
tevékenységét. 
 
1./  Elnökségi ülések, közgyőlések 
 
Az Elnökség kéthavonta ülésezett. Ezeken a munkaértekezleteken megvitattuk a munkaterv 
idıarányos végrehajtását és áttekintettük az aktuális pénzügyi helyzetet. Az Elnökség 
üléseirıl emlékeztetık készültek. 
 
Két alkalommal (márciusban és decemberben) tartottunk közgyőlést. A közgyőléseken a fı 
témák a következık voltak: az Alapszabály módosítása, az éves munkaterv elfogadása és a 
végrehajtás kiértékelése, valamint az Egyesület pénzügyi beszámolója és a közhasznúsági 
jelentés elfogadása. A közgyőlésrıl készült emlékeztetıket mindig idıben felküldtük a 
Fıvárosi Bírósághoz. 
 
2./  Taglétszám 
 
Egyesületünk taglétszáma 80-ról 100-ra növekedett. A tagdíjak megfizetése terén volt némi 
elmaradás, de ezeket igyekeztünk többszöri felszólítással rendezni. Örvendetes, hogy a 
Matáv-tól is átlépett hozzánk az idei évben két személy. 
 
3./  Pénzügyi helyzet 
 
Az Egyesület pénzügyi helyzete szilárd. A szabályszerő mőködést pénzügyi szabályzatunk is 
biztosítja, de garanciát jelent e téren a Felügyelı Bizottság folyamatos kapcsolata a 
pénztárosunkkal. A 2009-es évet 267.000 forint záró állománnyal zártuk. Hosszú távú 
elképzeléseink érdekében 200.000 forintot tartós lekötésben helyeztünk el. 
 
4./ Események, rendezvények. 
 
A legfontosabb rendezvényeink a következık voltak:  
 
= Kirándulás Tatára 
 
= Koszorúzás Puskás Tivadar szobránál 
 
= A Balatonudvari Üdülı felkészítése a szezonra 
 
= Az Országos Postás és Távközlési Természetbarát és Túraversenyen való részvétel. 
 
= A Saxlehner Palota meglátogatása 
 
= A Telefóniai Múzeum meglátogatása 
 
= Adventi ünnepség az Andrássy úton. 
 
= 3 életút interjúval egybekötött baráti találkozó. 
 



= Böllérverseny Újszentmargitán. 
 
A fenti eseményeken túl sajnos néhány barátunk, kollégánk eltávozott, a temetéseken az 
Egyesület is elhelyezte a megemlékezés virágit. 
 
5./  Pályázatok. 
 
Az Egyesület további fejlesztése érdekében pályázatokon szeretnénk kiegészítı forrásokat 
elnyerni, jelenleg az NCA pályázatán kívánunk indulni. A 2009-es évben indultunk a Norvég 
Alapnál és a Nemzeti Civil Alapnál is, de sajnos nem nyertünk. 
 
Budapesten, 2010-01-27. 
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